
Hi da Emi ny I MI3S13 KOli!ginwy 
~2-350 KOZIEGlOWY 

ul. PI. Moniuszkl 14 
woj. sIQ!kle: PROTOKOL Nr IIl12014 

z trzeciej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 30 grudnia 2014 r. w godzinach 12,00 - 15,00 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 10/I1II2014 w sprawie zarzqdzenia i trybu przeprowadzenia wybor6w do 
organ6w jednostek pomocniczych Gminy i Miasta Kozieglowy. 

2. Uchwala Nr 111111/2014 w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieg!owy na 

2014 r. 
( 3. Uchwala Nr 12/UII2014 w sprawie zrnian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

( 

4. Uchwala Nr 13/11I12014 w sprawie ustalenia wydatk6w, kt6re nie wygasajq z uplywem 
roku budzetowego. 

5. Uchwala Nr 141lII/2014 w sprawie przyj~cia Gmirulego Programu Profilaktyki 
i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych na 2015 rok 

6. Uchwala Nr 151lII/2014 w sprawie przyj~cia Gmil1l1ego Programu Przeciwdzialania 
Narkomanii na 2015 rok. 

7. Uchwala Nr 16lIIII2014 w sprawie uchwalenia budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na 
2015 rok . 

8. Uchwala Nr 171l1I/2014 w sprawle uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy na lata 2015 - 2024. 

Uchwaly stanowiq zalqczniki I - 8 do protokolu. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczqca Rady Grniny Miasta Kozieglowy Pani 
Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji : 14 
Radny nieobecny Pan Dariusz Stula. 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl~czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bqk 
Radni Rady Powiatu w Myszkowie: Pan J6zefLazar, Pan Mariusz Morawiec 
Radca prawny Urz~du GiM Pan Slawomir Kania 
Dyrektor Zespo!u Ekonomiczno - Administracyjnego Oswialy Samorzqdowej 
Pani Katarzyna Zychowicz 
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Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor M-G Osrodka promocji Kultury Pani Renata Garleja 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Kierownicy referat6w Urz~du GiM Kozieglowy, 
Przewodnicz!(cy Samorz!(du MieszkaiIc6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz soltysi 

J. 
2. 
, 
J. 

4. 

5. 
6. 
7. 

8. 

9. 

Porzlldek obrad Sesji: 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 

Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
Podj«cie uchwaly w sprawie zarz!(dzenia i trybu przeprowadzenia wybor6w do 
organ6w jednostek pomocniczych Gminy i Miasta Kozieglowy. 
Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2014 r. 

Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Podj«cie uchwaly w sprawie ustalenia wydatk6w, kt6re nie wygasaj!( z uplywem 
roku budzetowego. 
Podj«cie uchwaly w sprawie przyj«cia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwi!(zywania Problem6w Alkoholowych na 2015 rok 
Podj«cie uchwaly w sprawie przyj«cia Gminnego Programu Przeciwdzialania 
Narkomanii na 2015 rok. 

10. Uchwalenie budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 rok : 
I) prezentacja projektu budzetu przez Burmistrza Gminy i Miasta, 
2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej , 
3) odczytanie opinii Komisji stalych , w tym Komisji wlasc iwej do spraw budzetu 
4) dyskusja, 
5) odczytanie projektu uchwaly budzetowej i jej przeglosowanie. 

II . Podj«cie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 
lata 2015 - 2024. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi\!dzysesyjnym. 

13.lnformacja Przewodnicz!(cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 

J 4. lnterpelacje i zapytania radnych. 

IS. Wolne wnioski. 

16. ZakoiIczenie obrad 3 Sesji. 
Porz!(dek obrad sesj i stanowi za1'lnnik nr 9 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 

sesji ,powitala przybylych na sesj« radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 

Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 

Zgodnie z list!( obecnosci w sesji uczestniczylo 14 radnych . 

Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowi!( zal!(czniki nr 10, I I do protokolu. 
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Przewodnicz<lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze na dzisiejszej sesji 

b,dzie mia! miejsce uroczysty akcent ZWI<lZ311Y z otrzyman<l nagrod<l SUPER ORLIK 
wspieramy lider6w . 
Poprosila Pana Burmistrza 0 przedstawienie tego wydarzenia. 

Burmistrz Pan Jacek Sl,czka poinformowal, ze "Super Orlik" to prestizowa nagroda 
przyznawana za wklad w rozw6j oraz promocj, Orlik6w i ich otoczenia. Wyr6miano: 
infrastruktun" zaangazowanie instytllcji, sponsor6w i ludzi, dzi,ki kt6rym Orliki staj<l si, 
z rokll na rok lepsze. a korzystanie z nich coraz bardziej popularne zar6wno wsr6d mlodziezy 
jak i senior6w. Gmina i Miasto Kozieglowy jest jednym z osmiu zwyci«zc6w. 

Do konkursll Gmina i Miasto Kozieglowy zglosila Spartakiad, Os6b Niepelnosprawnych 
.. GONMY MARZEN1A", kt6ra okazala si, najlepszym wydarzeniem roku zorg3l1izowanym 

na Orliku. Pomysl zrodzil si, po przedstawieniu teatralnym "Zakochana Syrenka" kiedy to 
wyst,pujqcy zadecydowali 0 przekazaniu llzyskanych srodk6w dla dzieci i doroslych 

niepe!nosprawnych na spartakiad" kt6ra zostala przygotow3l1a przez Stowarzyszenie na 
rzecz Rozwoju Zespolu Szk6! w Kozieglowach przy pomocy Dyrektora Zespolu Szk61 

w Kozieglowach. W spartakiadzie llczestniczylo ponad 70 os6b - od przedszkola 
integracyjnego w Starej Hucie , po Warsztaty Terapii Zaj'(ciowej w Wojslawicach. Dzialania 
te zostaly docenione przez Ministerstwo Sportu i Turystyki. 
Nast,pnie Pan Burmistrz wraz z Paniq Przewodniczqcq Rady Wf,czyli na r,ce Pani Grazyny 

Polak - Prezesa Stowarzyszenia na rzecz Rozwoju Zespolu Szk61 w Kozieglowach oraz Pani 
Joanny Lula-Dyrektora Zespolu Szk6! w Kozieglowach dyplom uznania. Na r'(ce Pana 
Waldemara Grabinskiego i Pana Mateusza Kolasa - gospodarzy "Orlika" przekazali statuetk,. 
Burmistrz wraz Przewodniczqc<l Rady podzi«kowali za to, ze osoby niepelnosprawne mogly 

spelnic swoje marzenia oraz za poswi,cony czas, zYCZ<lC dalszych sukces6w. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz<lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz,dzie GiM, kazdy z radnych mial mozliwosc 

zapOZn3l11a SIlO z 111m!. 
Radni nie zglaszali uwag do protokolu z pierwszej sesji, kt6ra odbyl si, w dniu 11 grudnia 
2014 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyj'(ty zostal 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt3 

Rada GiM Kozieglowy jednoglosnie powo!ala Komisj, Uchwal Wniosk6w 
w skladzie: 

1. P3I1i Grazyna Sitek 
2. Pani Monika Skrobarczyk 
3. Pani Bozena Konopka 
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Ad. pkt 4 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie zarz::tdzenia i trybu 
przeprowadzenia wybor6w do organ6w jednostek pomocniczych Gminy i Miasta Kozieglowy 
( zal::tcznik nr 12 do protokolu). 

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 10lIIl/2014 w sprawie zarz'lcdzenia i trybu przeprowadzenia wybor6w do 
organ6w jednostek pomocniczych Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyj~ta 14 glosami 

"za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 5 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian do uchwaly 
budZetowej Gminy i Miasta Kozieglowy na 2014 rok (zal::tcznik nr 13 do protokolu). 

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 11/111/2014 w sprawie zmian do uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2014 rok zostala przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt6 

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej (zal::tcznik nr 14 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 12IIII12014 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyj«ta zostala przyj~ta 14 glosami "za"( jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie ustalenia wydatk6w, 
kt6re nie wygasaj'lc z uplywem roku budzetowego (zahtcznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr l3IIII/2014 w sprawie ustalenia wydatk6w, kt6re nie wygasaj::t z uplywem 
roku budzetowego zostala przyj~ta 14 glosami "za"(jednoglosnie). 

Ad. pkt 8 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie przYJ~cla 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi'lczywania Problem6w Alkoholowych na 2015 rok 
( zal'lccznik nr 16 do protokolu). 
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Radni nie wnosiJi uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 14111112014 w sprawie przyj~cia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych na 2015 rok zostala przyj~ta 14 glosarni "za" 
( jednoglosnie ). 

Ad. pkt 9 

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie przyj~cia Gminnego 

Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2015 rok (zalqcznik nr 17 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala N r 15/11112014 w sprawie przyj~cia Gminnego Programu Przeciwdzialania 

Narkomanii l1a 2015 rok zostala przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze kolejnym 

punktem porzqdku obrad jest podj,cie uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu Gminy 

i Miasta Kozieglowy na 2015 rok. Uchwalenie budzetu b~dzie przebiegalo w nast~pujqcej 

kolejnosci: 

I) prezentacja projektu budzetu przez Burmistrza Gminy i Miasta, 

2) odczytanie opinii Regionalnej [zby Obrachunkowej, 

3) odczytanie opinii Komisji stalych , w tym Komisji wlasciwej do spraw budzetu, 

4) dyskusja, 

5) odczytanie projektu uchwaly budzetowej i jej przeglosowanie. 

Nast~pnie udzielila glosu Panu Bum1istrzowi GiM, celem zaprezentowanie projektu budzetu 

na 2013 rok. 

ad. I) 

Burmistrz GiM Pan Jacek SI,czka przedstawil projekt budzetu na 2015 rok ( projekt 

budzetu przedstawiony przez Burmistrza oraz projekt budzetu z dnia 13.11.2014 r. stanowiq 

zalqcznik nr 18 do protokolu). Na wst~pie poinformowal, ze zgodnie z ustawq 0 finansach 

publicznych zarzqdzeniem nr 105/2014 z dnia 23 Iistopada br. projekt budzetu zostal 

przekazany Radzie Gminy i Miasta Kozieglowy oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej . 

Projekt ten umozliwia finansowanie kolejnego roku budzetowego zar6wno przez Urzqd 

Gminy i Miasta Kozieglowy jak i przez jednostki podlegle. Zwr6cil uwag~ na kilka 

element6w majqcych wplyw na ostateczny ksztalt budzetu. Budzet otwierajqcy obecnq 

kadencj, Rady Gminy i Miasta Kozieglowy przygotowany zostal na podstawie realizacji 

budzetu w roku biezqcym. Jest to budzet rozsqdny i odpowiedzialny, dajqcy mozJiwosc 

realizacji zaplanowanych zadan oraz zadan do realizacji w perspektywie - dla zachowania 

plynnosci finansowej nalezy miec na uwadze wklad wlasny na finansowanie zadan . na kt6re 

mozna pozyskac zewn,trzne srodki finansowe. To budzet prac planistycznych dotyczqcy 

obszar6w bardzo waznych i otwarty na koJejne wyzwania, z naciskiem na skuteczne 
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pozyskiwanie srodk6w zewn«lrznych. To r6wniez rok otwarcia na wsp61prac« z powialem, 
wojew6dztwem i innymi instytucjami wsp61pracuj'lcymi. 
Mijaj'lcy rok budzetowych nie nalezal do latwych, ale reali zacja budzetu jest zadawalaj'lca. 
wprowadzono dodatkowo 12 min zl. w wydatkach inwestycyj nych . Projekt budzetu na 2015 
rok powstal po wnikliwej analizie . zar6wno po stronie dochod6w jak i po Slronie wydatk6w. 

Dochody budzetu na 2015 rok wynosz'l 48.112.113,05 zl, wydatki wynosz'l. 52.665.455,63 
zL deficyt wynosi 4.553.342,58 zl i planowany jest do pokrycia pozyczk'l. z Wojew6dzkiego 
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej oraz kredytem bankowym. 
Dochody wprowadzono na podstawie in formacji 0 prognozowanych wielkosciach sUbwencji 

i dotacji. W ostatnich latach subwencje i odpisy podatkowe maj'l. tendencj« spadkow'l. . 
Wyrazil jednak nadziej«, ze w 2015 roku odpisy ustabilizuj'l si«. Wyrazil tei. nadziej~ , 

ze podobnie jak w biez'lcym roku b«d'l wprowadzone dodatkowe dochody. Samorz'l.d 
gminny kreuje stawki podatkowe, kt6re od kilku lat s'l. na tym samym poziomie , znacz'l.co 
obnizany jest tez podatek rolny. 
Budzet jest konsekwentny, zr6wnowaZony i odpowiedzialny, zapewnia stabilizacj« GiM 
w 2015 r. i w perspektywie lat przyszlych . Zapewnia realizacj« zadan wlasnych gminy 

wykonywanych przez Urz'l.d GiM oraz wszystkie podlegle jednostki organizacyjne. Przy 
dobrej wsp61pracy realizowany b«dzie plan rozwoju GiM w wielu obszarach , by wyniki byly 
coraz lepsze i coraz wi«cej zadan wJasnych wykonanych . Zadania Gminy to nie tylko 
zadania komunalne i inwestycyjne , bo zadania wlasne obejmuj'l. ponad dwadziescia 
obszar6w, kt6re nalezy realizowac i uwzgl«dnic potrzeby wszystkich miejscowosci 
naiez'lcych do Gminy i Miasta Kozieglowy. 
Planowane dochody wynosz'l. 48.112.113,05 zl, w tym: 
- dochody bieZitce budzetu w kwocie 39.297.458,80 zl 
- dochody maj'l.tkowe 8.814.654,25 zl. 
Wydatki budzetu planowane s'l. w wysokosci 52.665.455,63, z czego: 

wydatki biez'lce w kwocie 35.404.239,34 zl , w tym : 
1) wydatki biez'l.ce jednostek budi.etowych 25.899.165,66 zl 
2) dotacje na zadania biez'l.ce 2.601 .880 zl 
3) swiadczenia na rzecz os6b fizycznych 5.627.06 1,30 zl 

4) wydatki na programy 736.123 ,3 8 zJ 
5) obsluga dlugu 540.000 zl 

Wydatki maj 'l.tkowe zaplanowano w wysokosci 17.261.216,29 zl w tym: 

- inwestycje i zakupy inwestycyjne 17.130.724,04 zl 
- dotacje celowe dla Gminy Poraj i Zarki w ramach wsp61nej realizacji projektu 130.492,25 zl, 
Nast«pnie Burmistrz Pan Jacek SI«czka przedstawil kwoty wydatk6w planowanych do 

realizacji w poszczeg61nych dzialach budzetu (jak w za1'l.czniku nr 2 do projektu budzetu). 
Koncz'l.c prezentacj« budzetu na 2015 rok Burmistrz Pan Jacek SI«czka podkreslil , i.e budzet 
nie jest budzetem zamkni«tym . W miar« pojawienia si« mozliwosci pozyskania lub wolnych 
srodk6w, budi.et b«dzie modyfikowany zgodnie z oczekiwaniami. Podzi«kowal Pani 
Przewodnicz'l.cej Rady oraz Radnym za cenne uwagi i wnioski. Podzi«kowal Pani Skarbnik, 

kierownikom jednostek organizacyjnych za prace nad projektem bud:i:etu i wnosil 0 przyj«cie 
budzetu w zaproponowanej formie. 
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ad 2) 

Wiceprzewodnicz'lcy Rady Pan Damian Cesarz przedstawil pozytywn'l opini~ Regionalnej 

Izby Obrachunkowej 0 przedlozonym przez Bumlistrza Gminy i Miasta Kozieglowy 

projekcie lIchwaly budzetowej na 2015 rok wraz z uzasadnieniem i materialami 

informacyjnymi (zal'lcznik nr 19 do protokolu). 

ad 3) 

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Pan Marian Szmukier przedstawil 

opini~ KOl11isji stalych Rady GiM Kozieglowy dotyczqCq projektu budzetu GiM Kozieglowy 

na 2015 rok (opinia stanowi za1'lcznik nr 20 do protokolu). 

ad 4) 
Przewodniczqca Rady otworzyla dyskllsj~ nad projektel11 budzetu . Radni nie zabierali glosu 

w dyskusji. 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze projekt budzetu byl 

przedmiotem dyskusji na posiedzeniu wsp6lnYl11 Komisji. Priorytetowym zadaniel11 jest 

budowa oczyszczalni sciek6w. Wyrazila nadziej~, ze w roku przyszlym zostanq ukonczone 

inwestycje rozpocz~te , a w kazdej miejscowosci b~dq wykonane zaplanowane zadania. Jest 

na to realna szansa. Podzi~kowala Panu Burmistrzowi, Pani Skarbnik , kierownikom 

jednostek organizacyjnych oraz wszystkim pracownikom uczestnicz'lcym w projektowaniu 

budzetll. 

Ad 5) 
Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly budzetowej na 2015 rok (zalqcznik nr 18). 

Radni nie wnosili uwag do projektu budzetu. 
Uchwala Nr 16lIIII2014 w sprawie uchwalenia uchwaly budzetowej na 2015 rok zostala 

podj~ta jednoglosnie. 
Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk pogratulowala Panu Burmistrzowi 

jednoglosnego przyj«cia budzetu. 

Ad. pkt 11 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasla Kozieglowy ( zal'lcznik nr 21 do 

protokolu). 

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Wiceprzewodnicz'lcy Rady GiM Pan Damian Cesarz odczytal pozytywn'l oplm~ RIO 

o przedlozonYI11 przez Burl11istrza Gl11iny i Miasta Kozieglowy projekcie uchwaly w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2024 (zal'lcznik nr 22 do protokolu). 

Uchwala Nr 17/11112015 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gl11iny Miasta 

Kozieglowy zostala podj«tajednoglosnie. 
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Ad. pkt 12 

Burmistrz Pan Jacek Sl~czka podzi~kowal Radzie GiM za przyj~cie budZetu na rok 
przyszly, gwarantuj'tcego zrownowazony rozwoj Gminy i Miasta Kozieglowy. Gmina 
Kozieglowy jest otwarta na wspolpracy z innymi jednostkami samorz'tdowymi, zwlaszcza 

w zakresie drog powiatowych i wojewodzkich, ale powinnismy bye traktowani na rowni 
z innymi samorz'tdami. Powinny obowi'tzywac czytelne zasady realizacji zadan wspolnie 
z powiatem - drogi powiatowe, Liceum Ogolnoksztalc'tce czy Warsztaty Terapii Zaj«ciowej 
w Woj slawicach. W dniu 12.12.br. w Starostwie Powiatowym w Myszkowie odbylo si~ 

spotkanie ze Starost't i Zarz'tdem Powiatu. Ma nadziej~, ze wypracowane na tym spotkaniu 

wnioski przeloz't siy na wspolprac~. Ma nadziej~ , ze 20 IS rok pozwoli na peln't realizacj~ 

zamierzen. 
Nasteepnie Pan Burmistrz przedstawil informacjee 0 dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym: 
- odbyla si~ prezentacja stolow bozonarodzeniowych, podzi~kowal za obecnose w tym 

wyj'ttkowym wydarzeniu; 
- podpisano umow« z Wojewodzkim Funduszem Ochrony Srodowiska dotycz'tc't 
oczyszczalni sciekow; 
- odbylo si~ podsumowanie projektu systemowego " Mogee wi~cej" prowadzonego przez 
Osrodek Pomocy Spolecznej; 
- odbyl siee Jubileusz 65-lecia dzialalnosci Biblioteki Publicznej w Kozieglowach, 
- odbyly si« negocjacje z Tauronem dotycz'tce oplat za pUnkty oswietleniowe; 

- nie ma jeszcze rozstrzygni«cia dotycz'tcego gospodarki smieciowej w Gminie i MieScie. 
Wplynee1y dwie oferty: oferta nr I - Ochrona Srodowiska Kamienica Polska, oferta nr 2 -
SIT A Poludnie Cz«stochowa rozni'tce si« cenowo . Wybrano ofert~ najkorzystniejsz't firmy 
Ochrona Srodowiska Kamienica Polska, pozwalaj'tc't na zachowanie oplaty za odbi6r 
odpad6w na obecnym poziomie . Firma SITA Poludnie zlozyla odwolanie . lezeli 

rozstrzygni~cie b~dzie na korzyse finny Ochrony Srodowiska, z oplaty za odbi6r odpad6w 
zostan't srodki na dzialania pro-ekologiczne. Nast'tPi zmiana operatora. Obawia si«, ze SIT A 
bardzo szybko zbierze pojemniki na odpady i miesi'tc styczen moze bye okresem bez 
pojemnika. Okres zmiany operatora moze potrwac okolo miesi'tca; 

Burmistrz Pan lacek Sl~czka poinformowal, ze uwagi na to, ze wchodzimy w kolejny okres 
programowania, gdzie aktywnose wszystkich pracownik6w jednostek podleglych, ale rowniez 
nas wszystkich wymaga tego, oraz z uwagi na fakt , ze od dw6ch lat nie rna zast«pcy 
burmistrza, zdecydowal 0 powolaniu zast«pcy , by skierowae sily i srodki a takze wsparcie 
merytoryczne i aktywnosc na srodki zewneetrzne. Podj'tl decyzj~ 0 powolaniu od stycznia 

2015 r. Pana Piotra Kolodziejczyka na zast«pc~ burmistrza. 
Gmina i Miasto Kozieglowy liczy prawie 15 tys. mieszkanc6w, mamy prawie 50-milionowy 

budzet, na realizacj« czekaj't zadania w wielu obszarach, potrzebna jest dobra, merytoryczna 
wsp61praca . Pan Piotr Kolodziejczyk jest absolwentem Akademii Rolniczej w Krakowie , 
ukonczyl studia podyplomowe i doktoranckie. State reali zowal w Anglii i Irlandii , przez 2 
lata byl asystentem i dyrektorem biura poselskiego Jadwigi Wisniewskiej. Od 2007 do 2014 

pracuje w Agencji Restrukturyzacj i i Modemizacji Rolnictwa. W wyborach do Rady Powiatu 

zdobyl najlepszy wynik . Mysli , ze dobra wsp61praca przelozy si« na efekty i zakladane cele 
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zostanft osi<tgl1i~te. Nast~pnie Pan Burmistrz podzi«kowal Panu Sekretarzowi oraz wszystk im 
wsp6lpracownikom. kt6rzy przez 2 lata pracowali bez zast«pcy , co wiftza!o s i~ 

z przejmowaniem dodatkowych zadan. 

Pan Burmi strz poinformowal, t e b«dft czynione starania 0 srodki dla zlewni Kozieglowy 
z funduszu sp6jnosci. Wyrazil nadziej«, t e sohysi pomogft projektantom inwestycji 
w uzyskaniu zgody na wejscie w teren , by Gmina mogla skorzystac z dofinansowania na 
realizowane zadania. Podczas przygotowania i realizacji inwestycji bardzo watne jest 
wsparcie i zaangazowanie oraz zrozumienie ze strony mieszkanc6w. 

Na zakol1czenie Burmistrz Pan Jacek SI«czka zloZy! zebranym Zyczenia na nadchodzftcy 

nowy 2015 rok . 

Ad. pk! 13 

Przewodniczftca Radu Pani Joanna Kolodziejczyk informacj« 0 podejmowanych 

dzia!aniach. 
W okresie mi«dzysesyjnym - od sesji Rady w dniu 11 grudnia podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porzftdku obrad bietftcej sesji, 
zwo!anie wsp61nego posiedzenia komisji Rady na dzien 22 grudnia br. , 

praca nad materialami sesyjnymi, 

Do Rady GiM wplyn«ly plsma: 

- pismo Pana Mieczys!awa Kr61ewskiego z Osieka 0 ponowne rozpatrzenie sprawy 

kierowanej do Burmistrza w 2011 i 20131'., a dotyczftcej uszkodzenia sftczk6w 
melioracyjnych przez firm« budujftcft wodoci<tg. Skarga rozpatrywana by!a w pazdzierniku 
2013 I'. Rada Gminy i Miasta Kozieg!owy uznala skarg« za bezzasadnft , poniewaz sprawy 
b~dftce przedmiotem skargi nie lei.ft w kompetencji organ6w Gminy. Poniewat pismo z!otone 
obecnie przez Pana Kr61ewskiego rue wnosi nowych argument6w do sprawy, nie ma 

podstawy do ponownego jej rozpatrywania. 
Poniewat Pan Kr61ewski prosi 0 spotkanie z Dyrekcjft Zwiftzku Sp61ek Wodnych, 
Przewodniczftca zaproponowala , by Pan Burmistrz pom6g1 Panu Kr61ewskiemu w ustaleruu 
takiego spotkania. 
- do wiadomosci Rady Gminy i Miasta Kozieglowy wplyn«ly pisma kierowane do 
Samorzftdowego Kolegium Odwolawczego w Cz«stochowie zawierajftce sprzeciw od decyzj i 
o warunkach zabudowy dla inweslycji budowy elektrowni wiatrowej w Kozieglowach . 
Pani Przewodniczftca zlozyla zebranym zyczenia na nadchodzftcy nowy rok. 

Ad. pk! 14 

Radni nie zglaszali interpelacj i i zapytafl. 

Ad. pk! IS 

Wolnych wniosk6w nie zglaszano. 



10 

Ad.pkt16 

Wobec wyczerpania porzqdku obrad, Przewodniczqca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn~la obrady trzeciej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzi~kujqc 
radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady trzeciej Sesj i zak0l1czono. 

Protok61 sporzqdzila: 
Urszula Dyja. 

~ 

PRZEVV411'IC CA RADY 
Gminy i ~ t ozieglowy 

Joan~ I ziejczyk 


